
Dz-07.0021.7.2015 

Protokół nr 9/2015 

z IX sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 23 czerwca 2015 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz goście – przedstawiciel organizacji pozarządowej i mieszkańcy Dzielnicy.  

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 15 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył IX sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, który wszyscy członkowie Rady 

otrzymali pocztą elektroniczną wraz z projektami uchwał. Poinformował również, że 

wpłynęły trzy wnioski o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał, przedłożonych 

w terminie krótszym niż 8 dni przed sesją i spełniających warunek określony w § 29 ust. 2 

Statutu Dzielnicy VII. Wnioski dotyczyły projektów uchwał według druków: 81, 82, 83. 

Członkowie Rady otrzymali w/w projekty pocztą elektroniczną. Wobec braku innych 

zgłoszeń w sprawie zmian porządku obrad, przewodniczący poddał w/w wnioski kolejno pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał:  

projekt uchwały według druku nr 81 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 82 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 83 – jednomyślnie 15 głosów za. 

Zgodnie ze Statutem Rady Dzielnicy VII projekt wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi 

porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 26 maja 2015 roku. 

4. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działek nr 760 i nr 761, obr. 21 

Krowodrza, położonych przy ul. Sokolej w Krakowie (pismo znak: GS-

01.6840.2.13.2015.BF z 26.05.2015) – projektodawca Komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury (druk nr 79). 

5. Projekt uchwały w sprawie wniosku nr 3/15 Komisja Dialogu Obywatelskiego z dnia 

28 kwietnia 2015 o przeprowadzeniu ponownych konsultacji z Dzielnicami Miasta 

Krakowa odnośnie ustalenia na terenie Gminy Miasta Krakowa liczby punktów 

sprzedaży alkoholu powyżej 4,5 % - projektodawca Komisja Bezpieczeństwa, Porządku 

i Mieszkalnictwa (druk nr 80). 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Planowania Przestrzennego 

i Architektury Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Zarząd (druk nr 81). 



7. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2015 - projektodawca Zarząd (druk nr 82). 

8. Projekt uchwały w sprawie wniosku o zmianę oznakowania na ul. Fałata – projektodawca 

Zarząd (druk nr 83). 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

Przed rozpoczęciem procedowania porządku obrad przewodniczący udzielił głosu 

mieszkańcowi, który zapoznał zebranych z problemami osób zamieszkałych przy ul. Jodłowej 

bocznej (Klonowej), związanych z brakiem możliwości remontu ulicy ze względu na 

nieuregulowany stan prawny. 

W krótkiej dyskusji na temat możliwości pomocy ze strony Rady Dzielnicy wzięli udział: 

Witold Górny, Szczęsny Filipiak i Paweł Kowalski. Ustalono, że Komisja Infrastruktury 

i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych przygotuje propozycję wystąpienia w tej sprawie do 

Wydziału Skarbu Miasta UMK. 

W trakcie dyskusji na salę przybyło 5 kolejnych członków Rady. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z VIII sesji Rady Dzielnicy 

VII, która odbyła się w dniu 26 maja 2015 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działek nr 760 i nr 761, obr. 21 

Krowodrza, położonych przy ul. Sokolej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.13.2015.BF 

z 26.05.2015) zreferował Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia działek nr 760 i nr 761, obr. 21 Krowodrza, 

położonych przy ul. Sokolej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.13.2015.BF 

z 26.05.2015) została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (Uchwała nr IX/77/2015). 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku nr 3/15 Komisja Dialogu Obywatelskiego z dnia 

28 kwietnia 2015 o przeprowadzeniu ponownych konsultacji z Dzielnicami Miasta Krakowa 

odnośnie ustalenia na terenie Gminy Miasta Krakowa liczby punktów sprzedaży alkoholu 

powyżej 4,5 % zreferował w imieniu projektodawcy Andrzej Hawranek. 

Szczęsny Filipiak złożył w imieniu Zarządu poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

Zmienia się tytuł  uchwały na następujący: 

w sprawie wniosku nr 3/15 Komisji Dialogu Obywatelskiego Rady Miasta Krakowa z dnia 

28 kwietnia 2015 r. o przeprowadzenie ponownych konsultacji z Dzielnicami Miasta 

Krakowa w przedmiocie uchwały w sprawie: ustalenia dla terenu Gminy Miejskiej Kraków 

liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5 % alkoholu (z wyjątkiem 

piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży 

Zmienia się brzmienie § 1 uchwały na następujące: 

Rada Dzielnicy VII uznaje za niezasadne wprowadzenie ograniczenia liczby punktów 

sprzedaży napojów o zawartości alkoholu powyżej 4,5 % (z wyjątkiem piwa) na terenie 



dzielnicy oraz wnioskuje o pozostawienie możliwości wydawania dodatkowych licencji 

w przypadku powstania nowych punktów gastronomicznych na terenie dzielnicy. 

Poprawka została poddana pod głosowanie i przyjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 

2 wstrzymujące się. 

Uchwała w sprawie wniosku nr 3/15 Komisji Dialogu Obywatelskiego Rady Miasta Krakowa 

z dnia 28 kwietnia 2015 r. o przeprowadzenie ponownych konsultacji z Dzielnicami Miasta 

Krakowa w przedmiocie uchwały w sprawie: ustalenia dla terenu Gminy Miejskiej Kraków 

liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5 % alkoholu (z wyjątkiem 

piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży 

została podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała nr  

IX/78/2015).  

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Planowania Przestrzennego 

i Architektury Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy 

Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie zmiany w składzie Komisji Planowania Przestrzennego i Architektury 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (Uchwała nr 

IX/79/2015). 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2015 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Marcin Kapusta. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2015 została podjęta stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr IX/80/2015). 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o zmianę oznakowania na ul. Fałata zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie wniosku o zmianę oznakowania na ul. Fałata została podjęta 

jednomyślnie - 20 głosami za (Uchwała nr IX/81/2015). 

W trakcie procedowania 8. punktu porządku obrad na salę przybył kolejny członek Rady 

Dzielnicy. 

Ad. 9. 

Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że wszyscy członkowie Rady Dzielnicy otrzymają pocztą elektroniczną 

Zarządzenie Prezydenta Miasta Krakowa nr 1548/2015 w sprawie trybu i zasad 

współdziałania jednostek organizacyjnych Miasta z jednostkami pomocniczymi w związku 

z wyborem, planowaniem, oceną i sprawozdawczością zadań Dzielnic I-XVIII Miasta 

Krakowa, 



 przekazał podziękowanie od Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa za udział 

przedstawicieli Rady Dzielnicy w obchodach Dnia Otwartego Magistratu, 

 poinformował, że w sekretariacie jest do wglądu informacja o aktualnym stanie środków 

na utrzymanie Rady i Zarządu Dzielnicy, 

 przedstawił zaproszenie dla Rady do wzięcia udziału w Dożynkach Miejskich 

w Swoszowicach, 

 poinformował, że Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu zwrócił się do Rady 

z prośbą o dokonanie przesunięcia środków pomiędzy zadaniami dotyczącymi oświetlenia 

ulic w dzielnicy w bieżącym roku, którą pokrótce przedstawił; wszyscy obecni na sesji 

wyrazili poparcie dla propozycji przygotowania stosownej uchwały, w związku z czym 

przewodniczący Szczęsny Filipiak zobowiązał się wysłać do ZIKiT-u informację, że 

uchwała o przesunięciu środków zostanie podjęta na następnej sesji Rady (projekt uchwały 

zajmie zostanie przygotowany przez Zarząd), 

 odczytał pismo dyrektora Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa w sprawie formy 

uzasadnień do uchwał, 

 powołując się na treść umów pomiędzy Gminą Miasta Krakowa a RzKS „Juvenia”, KKW 

1929 i Stowarzyszeniem „Willa Decjusza” stwierdził, że Rada Dzielnicy nie może 

dofinansowywać remontów obiektów użytkowanych przez te podmioty, natomiast KS 

„Zwierzyniecki” może otrzymywać od Rady środki na mocy uchwały Rady Miasta 

Krakowa, w której wskazane są tereny i obiekty, na których są realizowane zadania 

Dzielnic; w dyskusji po wypowiedzi przewodniczącego udział wzięli: Andrzej Maria, 

Hawranek, Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Paweł Kowalski, Paweł Kajfasz, 

 odczytał zaproszenia, jakie wpłynęły do Rady w ostatnim  czasie, które dotyczyły: 

koncertu charytatywnego dla mieszkanki Dzielnicy, obchodów 40-lecia Centrum Kultury 

Dworek Białoprądnicki, konferencji „Społeczeństwo Informacyjne E-Administracja 

E-Puap Bezpieczeństwo i Ochronna Danych”, konferencji „Światowe Dni Młodzieży 

szansą dla promocji Polski i rozwoju turystyki religijnej” 

 zaprosił przewodniczących komisji merytorycznych na spotkanie w dniu 1.07.2015 o godz. 

18.00, na którym zostaną przedstawione założenia do uchwały w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy na 2016 r., 

 poinformował, że posiedzenie Zarządu odbędzie się w dniu 3.07.2015, a sesja Rady 

Dzielnicy – w dniu 14.07.2015, 

 zwrócił się po raz kolejny co członków Rady, zwłaszcza przewodniczących komisji, 

z zwracanie wykorzystanych pism do sekretariatu, 

 poinformował, że 24.06.2015 o godz. 17.00 w Szkole Podstawowej nr 31 odbędzie się 

spotkanie konsultacyjne w sprawie Tras Zwierzynieckiej i Pychowickiej. 

Przewodniczący komisji poinformowali o terminach najbliższych posiedzeń: 

Komisja Edukacji oraz Dzielnicowego Budżetu Obywatelskiego – 7.07.2015, godz. 18.30, 

Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury – 2.07.2015, godz. 17.00, 

Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych – 8.07.2015, godz. 18.00, 

Komisja Kultury, Informacji i Kontaktów z Mieszkańcami – 3.07.2015, godz. 17.00. 

Szczęsny Filipiak poinformował, w dniu 29.06.2015 w godz. 17.00-19.00 w siedzibie 

Dzielnicy będą wyłożone dokumenty dotyczące Tras Zwierzynieckiej i Pychowickiej.  

Marcin Kapusta zapytał o termin rozpoczęcia prac remontowych ul. Królowej Jadwigi 

i al. Focha. 



Maciej Straż zapytał, czy została udzielona odpowiedź na interpelację w sprawie Parku 

Decjusza. 

Krzysztof Kwarciak poruszył temat udostępniania boisk w Olszanicy dla społeczności 

lokalnej. 

Odpowiedzi na pytania członków rady udzielili Szczęsny Filipiak i Andrzej Maria Hawranek. 

Marzena Garzeł poinformowała, że obchody rocznicy pacyfikacji Woli Justowskiej odbędą 

się w tym roku 26.07.2015. (16.45 – składanie kwiatów na Łące Męczeństwa, 18.00 – msza 

święta). 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.20 zamknął sesję. 

  

 

 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady i Zarządu  

                Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                               

 Szczęsny Filipiak 


